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Nota de premsa 

               
 

 

En el ple de març es va oficialitzar que la regidora Marta Pascuet 
deixa el grup de Junts Roda de Ter i continuarà com a regidora no 
adscrita 
 

 

Imatge de la sessió del ple municipal del 19 de març de 2024, a la sala de plens de l’Ajuntament de Roda. 

 

Roda de Ter ha posat fil a l’agulla per desenvolupar en aquest mandat la segona 

fase de les obres dels carrers Verge del Sòl del Pont i Call de la Capella. El ple 

ordinari de març, celebrat aquest dimarts 19 de març, va aprovar per unanimitat 

de tots els regidors del consistori l’actualització del projecte. El document tècnic 

es va aprovar el 2021 i, ara, per «començar a planificar l’actuació de la segona 
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fase» en calia una nova aprovació per, entre d’altres, actualitzar-ne els preus, tal 

com va explicar l’alcalde, Toni Mas (ERC). El projecte que han elaborat els 

serveis tècnics municipals té un cost estimat de 641.657 euros i ha hagut de 

tornar a ser aprovat ja que, especialment a causa de l’encariment dels preus dels 

materials, ha tingut una variació de més d’un 20%.  

 

La primera fase del projecte es va executar l’abril de 2022 i va consistir en una 

remodelació integral del tram del Call de la Capella i el carrer Verge del Sòl del 

Pont, fins al carrer de les escales. Aquesta actuació busca pacificar el trànsit 

creant una plataforma única, implanta punts de descans i socialització per als 

veïns o renova la xarxa d'il·luminació. Ara queda per completar la resta de la via 

on no es va actuar en la primera fase. Si ve l’aprovació és només un pas inicial, 

l’obra entra dins de les actuacions previstes pel govern municipal en aquest 

mandat.  

 

Tots els grups polítics van votar favorablement argumentant que és una actuació 

iniciada que cal completar. Joan Moreno (Rodem) va demanar no demorar el 

procés perquè «tot i que el mercat sembla més estabilitzat» no hi pugui  haver 

grans modificacions. 

 

EINES PER A LA SEQUERA I ACTUALITZACIÓ D’ORDENANCES 

El ple també va aprovar donar llum verda a una ordenança que regula l’ús de 

l’aigua en situació de sequera. L’alcalde, Toni Mas, va explicar que aquesta 

permetrà «donar eines per gestionar aquest tipus de situacions» que en un 

context fruit de la situació de canvi climàtic poden ser més freqüents. El text de 

l’ordenança s’ha elaborat a partir d’una proposta de l’Agència Catalana de l’Aigua 

(ACA). El punt es va aprovar amb el vot favorable dels regidors d’ERC, Ara Roda, 

IPR, Sumem per Roda, Junts Roda de Ter, Rodem i la regidora no adscrita, Marta 

Pascuet i l’abstenció de la regidora Marta Rovira (Junts Roda de Ter).  
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En la sessió també es van actualitzar les taxes del cementiri municipal i la de la 

piscina municipal. En el cas del cementiri el que es fa és «adaptar-la al reglament 

de serveis que té actualment l’Ajuntament» en paraules de la regidora d’Hisenda, 

Montse García (IpR). Es va aprovar amb el vot favorable d’ERC, IPR, Sumem 

per Roda, Rodem i la regidora no adscrita, Marta Pascuet i l’abstenció d’Ara 

Roda i Junts Roda de Ter. Esteve Franch (Ara Roda) demanava que el redactat 

inclogués que l’Ajuntament assumia el pintat de l’estructura dels nínxols, fet que 

el govern entén que ja hi va implícit.  

 

En el cas dels preus de la piscina, els preus s’adapten per ajustar «la previsió 

d’ingressos i despeses», tal com va explicar la primera tinent d’alcaldia i regidora 

d’Esports, Yolanda Tristancho (IPR). Segons va explicar la responsable política, 

amb els preus fixats en la nova ordenança, un abonament individual d’estiu 

quedarà amortitzat en 10 vegades i, en el cas d’una família amb 4 membres, el 

cost quedarà cobert anant-hi cinc cops. Tristancho també va destacar que han 

augmentat els col·lectius absents de pagament que inclouen també els infants 

fins a 5 anys complerts, les persones amb diversitat funcional i les persones 

dependents i un acompanyant. A preguntes del regidor Joan Moreno (Rodem) i 

davant «la falsa rumorologia», el govern també va deixar clar que la cartera de 

serveis socials del municipi no inclou la piscina que es considera una activitat 

d’oci.  

 

Aquesta ordenança va tirar endavant amb el vot a favor de l’equip de govern 

(ERC, IPR, Sumem per Roda) i Rodem; l’abstenció de la regidora no adscrita, 

Marta Pascuet i el vot en contra d’Ara Roda i Junts per Roda. Esteve Franch (Ara 

Roda) va justificar-ho perquè considera que s’apuja un servei que 

econòmicament «ja es cobreix» i va demanar un preu més car per a les persones 

no empadronades al municipi. La intervenció municipal ja va deixar clar que 

legalment aquesta opció no és possible. Marta Rovira (Junts Roda de Ter) s’hi 
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va oposar en entendre que no es poden actualitzar els preus després que l’any 

passat s’hagués de limitar l’accés per problemes d’aforament. L’alcalde, Toni 

Mas, va deixar clar que aquesta situació es pot repetir perquè amb la premissa 

que «tothom serà a l’aigua al mateix moment, no podrien fer-se ni 200 

abonaments» i que l’accés s’haurà de limitar si hi ha massa gent «per raons de 

seguretat».  

 

MARTA PASCUET PASSA A SER REGIDORA NO ADSCRITA  

En l’inici de la sessió es va oficialitzar que la fins ara regidora i portaveu de Junts 

Roda de Ter, Marta Pascuet, deixa el grup per passar a ser regidora no adscrita. 

En el torn de precs, Pascuet va justificar la seva decisió dient que és «un canvi 

d’etapa» fruit de maneres diferents de veure les coses i va dir que a l’hora de 

prendre la decisió  «no hi ha temes personals ni discussions». Tot i això, continua 

al consistori amb l’objectiu de treballar per al poble. Junts per Roda de Ter estarà 

representat al consistori per la regidora Marta Rovira que a inicis del mandat va 

substituir Albert Aguilar, que va renunciar a prendre l’acta després de les 

eleccions.  

 

En la sessió que va durar 1.45 h minuts també es va aprovar l’increment del 0,5% 

vinculat a l’evolució del PIB per als treballadors municipals, la modificació de 

relació de llocs de treball del personal de l’escola de música o el conveni amb la 

Diputació de Barcelona del programa «Anem al teatre». El plenari també va 

rebutjar una moció d’Ara Roda demanant que s'adeqüés com a carril bici el tram 

del camí de Sant Jaume que va de Roda de Ter a Vic, passant pel Cos o Sant 

Jordi de Puigsesllosses. 

 

Ajuntament de Roda de Ter 

Roda de Ter, 20 de març de 2024 


